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2011 évi rendkívüli küldöttgyűlés jegyzőkönyve 
 

Készült:  Szentlőrinc térsége Vízitársulat 2011.12.13.-án megtartott küldöttgyűléséről. 
Jelen vannak: jelenléti ívek szerint megjelentek. 

 
- Görgényi Imre a Társulat Elnöke köszönti a megjelent küldötteket, a megjelent 

tisztségviselőket, a megjelent tagokat és 
- Meghívott, megjelent vendégeket, név szerint 
- Dél-dunántúli Környezetvédelmi és Vízügyi Igazgatóság részéről megjelent Erb 

Zsoltot, 
- megállapítja, hogy szabályszerű meghívás ellenére nem jelent meg 

a Bm-i Kormányhivatal Földművelésügyi Igazgatósága   
a Vízg. Társulatok Országos Szövetsége Dr. Varga Árpád főtitkár előzetesen 
kimentette magát.  
A Társulat Elnöke megállapítja, hogy a rendkívüli küldöttgyűlés összehívása a 
társulat küldötteinek kézbesített, szabályszerű a – módosított 2009. évi CXLIV. 
törvény 14§. (.2.) bek. figyelembevételével, a vízitársulat alapszabályának 9.4. §-ban 
rögzített tartalmi és formai követelményeknek megfelelő meghívó kiküldésével a 
küldöttek és a meghívottak, valamint hirdetmény útján,  az érintett  önkormányzatnak 
megküldött meghívó hirdetőtábláján való kifüggesztésével, a küldöttek és a tagok, a 
meghívottak  kiértesítése megtörtént. 
 

- A jelenléti ívek alapján megállapítja, hogy a rendkívüli küldöttgyűlésen megjelent 
küldöttek száma 7 fő, a küldöttek 16.549 ha területet képviselnek, amely 42 %. 
Megjeletn küldöttek az alábbiak: Vér József, Görgényi Imre, Berki Gyula, Bíró Imre, 
Hohn Miklós, Árki Zoltán, Szénási Andrea küldött. 

- bejelenti, hogy a 9 órára összehívott rendkívüli  küldöttgyűlés nem volt 
határozatképes, a 9.30 órára összehívott rendkívüli küldöttgyűlés az Alapszabály 
rendelkezése szerint a megjelent küldöttek száma  és az általuk képviselt területre 
való tekintet nélkül  határozatképes. 

-  Kéri, hogy a megjelentek ne hagyják el a helyiséget a 9.30 órakor kezdődő újabb 
rendkívüli küldöttgyűlésig.  
 

Görgényi Imre IB elnök a megismételt rendkívüli küldöttgyűlést 9,30 -kor megnyitja. 
 
Javaslatot tesz  -  1. a jegyzőkönyvvezető személyére …Balázs Csabáné  társulati ügyviteli 
alkalmazott    személyében 
2. Jegyzőkönyv hitelesítőknek: Berki Gyula és Vér József küldött urak személyében. 
Javaslatot nyílt szavazásra bocsátja, majd megállapítja, hogy a társulat küldöttei a javaslatot 
kézfelemeléssel egyhangúlag elfogadták. 
10 /2011(2011.12.13)Kgy. sz határozat  
A küldöttgyűlés  a  küldöttgyűlés jegyzőkönyv vezetőjének Balázs Csabáné ügyviteli 
alkalmazottat, hitelesítőknek pedig Berki Gyula és Vér József    küldötteket  megválasztotta. 
Mellette  : 7 fő  , 16.549 ha                   Tartózkodott:     0   fő                   Ellene:   0  fő 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
A határozatot a jelenlévők 100 %-a meghozta. 
Javasolja, hogy a meghirdetett napirendben a meghirdetett téma ismertetését, megtárgyalását 
követően hozzanak határozatot.  
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Ismerteti, hogy az Alapszabály 9.7 pontja szerint, ha a küldöttgyűlés másként nem határoz, 
akkor a határozatait nyílt szavazással és a megjelenteket megillető szavazatok egyszerű 
többségével hozza meg. 
Bejelenti, hogy a rendkívüli küldöttgyűlés összehívására az IB. tett javaslatot a Társulat 
pénzügyi-gazdasági helyzetének figyelembevételével. 
Ezt követően amennyiben a napirendekkel kapcsolatban észrevétel nincs a küldöttgyűlés a 
meghirdetett napirendeknek megfelelően kerül levezetésre. 
Megkérdezi van-e a küldötteknek erre vonatkozó javaslata, kérdése. Miután nem volt az 1. 
napirend tárgyalását megnyitja. 
1.napirend 
Beszámoló a 2011. évi terv időarányos teljesítéséről. 
 
Görgényi Imre IB elnök: Felkéri Erb Pálné igazgatót a beszámoló megtartására. 
 
Erb Pálné igazgató: Köszönti a megjelenteket. 
A Társulat több irányú feladatot hajtott végre 2011-ben a küldöttgyűlés döntése szerint. 
1. Elsősorban végrehajtotta a 2011.05.25.-i küldöttgyűlésen hozott határozatnak megfelelően 
az alábbi vizimunkálatokat: 
a) a Társulat végrehajtotta és befejezte, pénzügyi elszámolását benyújtotta a Kakasdi árok 
1250-6900 fm szelvényei közötti beruházás tekintetében, 
b) A Vidékfejlesztési Minisztériumtól elnyert támogatásból megvalósította az AVOP ill. 
UMVP beruházások 2011. évi fenntartási munkáira vonatkozó kötelezettséget (kaszálásokat) 
a meder 0-1250 fm szelvényei között. 
Fenntartási munkát hajtott végre állami támogatás terhére, a korábbi években rendszeresen 
karban tartott alábbi medreken: Bükkösdi víz, Bicsérdi árok, Vályogvető árok, Sándor árok, 
Aszai árok alsó szakasz, Bodai árok, Vályogvető mellékág, Magyarteleki árok, Dóczi pusztai 
árok és a Magyarteleki árok torkolati zsilip környezetében. Ezen munkálatok cserje irtások, 
kaszálások és műtárgy helyreállítás voltak. A Társulat a kivitelező vállalkozókon kívül 
fenntartási munkán foglalkoztatott 2 fő segédmunkást. 
c) A 2011. évi közmunka foglalkoztatás keretében elnyert pályázat alapján a Társulat 
összesen 17 fő közmunkást foglalkoztatott vízilétesítmény fenntartás feladatokra az alábbi 
térségekben: Abaliget térsége - Bükkösdi víz fenntartása, Hetvehelytérsége - Hétméhekvölgyi 
patak fenntartás, Bükködi víz fenntartás önkormányzati szakasz fenntartás, Cserdi térsége – 
Cserdi árok fenntartása, Bicsérd-Boda térsége – Bicsérdi árok fenntartás, Bicsérd belterületi 
árkok fenntartása, Bodai árok, Bodai belterületi árkok fenntartása. 
A Társulat közmunka programjában 3 fő kisgépkezelői vizsgát tett. A Társulat ezzel minden 
programját befejezte és a feladatát végrehajtotta. 
 
Időközben a Társulat küldöttgyűlésére megérkezetek Szabó László, Arató József, Grim 
Ferenc küldöttek, az összesen megjelent küldöttek ezt követően 20.704 ha-t képviselnek, a 
teljes terület 52 %-át. 
Görgényi Imre IB. elnök: Köszönti a küldöttgyűlésen megjelent újabb küldötteket. 
Megköszöni Erb Pálné beszámolóját.  Megkérdezi van-e kérdés, észrevétel. Kérdés, 
észrevétel nem volt. 
Ezt követően határozathozatal következezik: 
11 /2011(2011.12.13)Kgy. sz határozat  
A küldöttgyűlés  elfogadja a Társulat 2011. évben elvégezte vizimunkákról szóló beszámolót. 
 
Mellette  : 10 fő  , 20.704 ha                    Tartózkodott:     0   fő                   Ellene:   0  fő 
A határozatot a jelenlévők 100 %-a meghozta. 
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Ezt követően a 2. napirend megtárgyalása következik. 
 
2. napirend 
A Társulat pénzügyi helyzetének alakulása. 
 
Erb Pálné igazgató: A Társulat 2011.05.25.-i küldöttgyűlése elfogadta a Társulat 2011. évi 
tervét. A tervben jelentős tagi hátralékos hozzájárulás befizetését vettük figyelembe. Ezzel 
szemben a tagi befizetések behajtása teljes körűen nem történt meg. A társulathoz az előzetes 
számításokkal szemben a fenntartási munkákra 18,3 millió Ft nagyságú állami forrás 80 %-a 
került leutalásra. Ez azt jelenti, hogy a korábbi állami szerepvállalás mintegy 10 millió Ft-al 
csökkent. A Társulat 2011.01.17.-től 17 fő közmunkást foglalkoztat állami ill. önkormányzati 
vízgazdálkodási feladatokban. Amikor az Intéző Bizottság ez irányú döntését meghozta még 
nem volt ismert, hogy az érdekeltségi hozzájárulás kiváltását célzó állami fenntartás 
támogatás csökkent mértékben fog rendelkezésre állni.  
A Társulat 2011. novemberében az MVH felé leszámolt a Kakasdi beruházás költségeivel, 
megigényelve az eddig meg nem fizetett támogatást. Miután ezen munka is előfinanszírozott 
volt a Magyar Állam a beruházáson 2,6 millió Ft-al tartozik a Társulat felé, amely a 
tevékenységünk finanszírozásához hiányzik. 
A közmunka költségeinek minden eleme a közmunka pályázatban nem volt beilleszthető, ez 
azt jelenti, hogy sem támogatásból, sem a később biztosított un. saját erő támogatásból az 
összes költség pénzügyileg nem rendezhető. A közmunka foglalkoztatás voltaképpen 
feltételezi, hogy a Társulatnak, mint saját szervezetnek olyan saját erő áll rendelkezésre, 
amelyet a program hatékony végrehajtása érdekében megfelelően mozgósíthat. Ezzel 
szemben 2011. júliusában elfogyott a tagok korábbi években befizetett hozzájárulása, 
valamint a hátralékosok pénzügyi rendezése is. Miután a közmunkára előfinanszírozás van, a 
közmunkások bérét, a szükséges eszközöket, üzemanyagot, utazási költséget a Társulatnak 
biztosítania szükséges. Az-az előleg, amelyet a közmunka program biztosított 2011. december 
15.-ig visszafizetésre kell hogy kerüljön. A közmunkások decemberi bére már csak hitelből 
finanszírozható, ezért mintegy 1,7 millió Ft hitelt kell a Társulatnak felvennie. 
Ugyanakkor várhatóan az előzetesen beígért, a fenntartási munka után számítható 20 %-os 
általános költség, amely a Társulat költségeinek részbeni fedezetét szolgálta volna, 
csökkentésre kerül. A Társulat működése bizonyos rezsi költségek kifizetésével jár, így a 
helyiségbérlet, telefon, közüzemi költségek. A dolgozói létszám állománya a feladatokhoz 
képeset minimális. Amióta a Társulat felügyelete megváltozott a vizügyi felügyelet olyan 
többlet tevékenységet ró az alkalmazottakra, amely a jelenlegi létszám mellett már igen 
nehezen végezhető. A Társulat létszáma 1 fő főfoglalkozású adminisztrátor, 1 fő 
részfoglalkoztatású igazgató és 1 fő részfoglalkoztatású pénzügyi vezető, emellett a pénzügyi 
feladatok manuális részének elvégzésére az S-Könyvel Kft-t foglalkoztatja a Társulat. A 
Társulat az év utolsó negyedében saját vállalkozásában 2 főt foglalkoztatott a medrek hidai 
környezetében szükséges munkálatokra. 
A hitel ügyében az intézkedések az IB. döntése alapján a Szentlőrinci Ormánság 
Takarékszövetkezet felé megtörténtek. 
 
Görgényi Imre IB. elnök: Megköszöni Vér József FB. elnök közreműködését, segítségét a 
hitel biztosításával kapcsolatban. Ismerteti, hogy 51652 km-fenntartott ez évben a Társulat, 
ami igen nagy eredmény. 
Megkérdezi van-e kérdése valakinek az elhangzottakkal? Nem volt hozzászólás. 
Görgényi Imre IB. elnök folytatja: A meghívóhoz mellékelt, valamint a szóbeli beszámolóból 
látjuk mennyi pénz mire ment el. Kéri, hogy döntsenek a pénzügyi helyzetről szóló beszámoló 
ügyében.  
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A küldöttgyűlés az alábbi határozatot hozta: 
12 /2011(2011.12.13)Kgy. sz határozat  
A küldöttgyűlés elfogadja a Társulat pénzügyi helyzetének alakulásáról szóló irásbeli és 
szóbeli beszámolót. 
Mellette  : 10 fő  , 20.7044 ha                    Tartózkodott:     0   fő                   Ellene:   0  fő 
A határozatot a jelenlévők 100 %-a meghozta. 
3. napirend 
Az IB. javaslata a tagi támogatás megfizetéséről. 
Gőrgényi Imre IB elnök: 
Az Intéző Bizottság részleteiben megtárgyalta a Társulat pénzügyi helyzetét, különös 
tekintettel arra, hogy a Vízitársulat az előirányzott közcélú feladatainak rendben eleget tett. 
Az IB. 18/2011.(2011.11.10.) IB. határozatával úgy foglalt állást, hogy javasolja  a küldöttek 
felé, hogy a 2011. évi működtetést a Társulat tagjai pénzügyi támogatással, 
utófinanszírozással segítsék. 
 
Az IB. úgy döntött, hogy javasolja, hogy a tagok 250 Ft/ha összeggel járuljanak hozzá a 
Vízitársulat 2011. évi utófinanszírozásához, utóműködtetéséhez. Várhatóan ez a támogatás 
biztosítani fogja 2012. márciusig való létezést. Az Intéző Bizottság kíváncsi az 
önkormányzatok véleményére is , várjuk ezzel kapcsolatos hozzászólást, amennyiben a 
küldöttgyűlés határoz kérem, hogy csak a küldöttek szavazzanak. Azt minden esetre el 
kívánom mondani, hogy amennyiben a Társulat megszűnik, él ugyanis az a jogszabály 
miszerint a vizimunkát elvégző VIZIG-nek joga van a vizimunk költségének megfelelő 
hozzájárulást a vizimunka hatásterületén megállapítani. 
 
Erb Pálné igazgató: Felvetett kérdésre válaszolva tájékoztatom a megjelenteket, hogy az 
önkormányzatoknak a támogatást a teljes belterület alapján kellene fizetniük, miután ezen 
területekkel tagjai a Társulatnak. 
 
Grim Ferenc küldött: Köszönti a megjelenteket. 
Külön megköszöni a Kakasdi árok rendbe tételét, ezért Királyegyházát nem öntötte el a víz. 
Ezeket a munkákat máshol is meg kellene csinálni. A megelőző munka nagyon fontos. 
8-10 embert tudok ajánlani a közmunka programba. 
 
Görgényi Imre IB. elnök: Megköszöni a véleményt.  
 
Tajti Zoltán Pellérd Község polgármestere: Megkérdezi 250 Ft milyen hozzájárulás? 
 
Görgényi Imre IB. elnök: Nem hozzájárulás, hanem támogatás, ami ha-ként 250 Ft-ot jelent, 
nem differenciált,. ez mindenkinek egységes, vagyis attól változik, hogy ki mennyi területet 
tulajdonol, ill. használ. Amennyiben a T. küldöttek egyetértenek azzal, hogy a Társulat tagjai 
a Társulat 2011. évi működését  fínanszírozzák, vagyis a működtetésre támogatást 
biztosítsanak kérem, a kérdésben szavazni. 
Ezt követően a küldöttgyűlés az alábbi határozatot hozta: 
13 /2011(2011.12.13)Kgy. sz határozat  
A küldöttgyűlés megállapítja hogy a Vízitársulat 2011. évi feladatai végrehajtását befejezte, 
azt megfelelőnek ítéli. 
Miután a Társulat feladatainak ellátásához szükséges pénzügyi eszközök előzetesen a 
megfelelő mértékben nem álltak rendelkezésre, a 2011. évi fenntartási és közfoglalkoztatási 
feladatok utófinanszírozására, a Társulat működésére a hatályos 2009 évi  CXLIV törvény 
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30§.c pontja, valamint az Alapszabály 9.6.5; 17.1. pontja szerint, önként vállalt egységes 
támogatás alapján 250 Ft/ha egyéb egyszeri tagi támogatást állapít meg. 
A tagi egyéb támogatás befizetésének határideje: 2012. január 15. 
 
Mellette  : 10 fő, 20.704 ha                    Tartózkodott:     0   fő                   Ellene:   0  fő 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
A határozatot a jelenlévők 100 %-a meghozta. 
 
 
4. napirend 
 
A 2012. évi társulati feladatok. 
 
Erb Pálné igazgató: A Társulatnak a mai napon be kell beadni a 2012. évi közmunka 
pályázatát. Eredetileg 105 fő alkalmazásával számoltunk, de a Szentlőrinci Munkaügyi 
Központ jelzése szerint max. 15 fő biztosítható a kívánalmaknak megfelelően.  
A Társulat a programban Abaliget, Bükkösd, Okorvölgy, Gerde, Aranoysgadány, Pelléret, 
Bicsérd, Boda  községben élő közmunkásokra számít, az előzetes egyeztetések szerint. 
Ha a közmunka programon kívül a vizimunkákra is lesz támogatás, úgy azt az Intéző 
Bizottság a 2012. évi rendes küldöttgyűlés elő fogja előterjeszteni. 
Tájékoztatásul bejelenti, hogy 2012. január 01.-től a Belügyminisztériumhoz kerülnek a 
vízitársulatok, a VIZIG is. 
 
Görgényi Imre IB. elnök: Továbbiakban is szem előtt fogjuk tartani az önkormányzatok és a 
Társulat jó kapcsolatának ügyét.  
 
Grim Ferenc küldött: Nem értek egyet azzal az elgondolással, hogy az önkormányzat 
vásároljon gépeket. Ez szakmai feladat, nem az önkormányzat feladata. Azok a vállalkozók 
akiknek gépeik vannak legyenek bevonhatók a közmunka programba. 
 
Görgényi Imre IB. elnök: Megköszöni a hozzászólást. 
Ezt követően megnyitja az 5. napirend tárgyalását. 
 
5. napirend: 
Tisztségviselő választás. 
 
Görgényi Imre IB. elnök: Kéri, hogy a tisztségviselő választással kapcsolatban Erb Pálné 
igazgató adjon tájékoztatást. 
 
Erb Pálné igazgató: Czömpöly László IB. tagságáról lemondott a legutóbbi küldöttgyűlésen, 
ezt követően a Társulat póttagot hívott be az IB. alapszabályi előírás szerinti működtetésére, 
Budai Zsolt bükkösdi polgármester személyében. Az IB. javasolja, hogy Budai Zsolt 
bükkösdi polgármester IB. tagként, póttagként pedig Kovács Győző bodai polgármester 
kerüljön megválasztásra.  
A nevezettek előzetes megkeresés során nyilatkoztak, hogy amennyiben megválasztásra 
kerülnek a fenti tisztségekre, azt elvállalják. 
 
Görgényi Imre IB. elnök.: Ha egyetértenek a nevezettek tisztségviselésére vonatkozó 
javaslattal, kérem a választás ügyében szavazzanak. 
Kérdés, észrevétel nem volt. 
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A küldöttgyűlés az alábbi határozatot hozta: 
 
14 /2011(2011.12.13)Kgy. sz határozat  
A küldöttgyűlés Budai Zsolt polgármestert, IB. póttagot, intéző bizottsági taggá, Kovács 
Győző polgármestert intéző bizottsági póttaggá megválasztja. 
 
Mellette  : 10 fő ,   20.704 ha                        Tartózkodott:     0   fő                   Ellene:   0  fő 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
A határozatot a jelenlévők 100 %-a meghozta. 
 
6.Napirend: 
Egyebek  
 
Erb Pálné igazgató: Tájékoztatja a jelen lévőket, hogy ha valakinek bármilyen 
vízgazdálkodási igénye, kérdése van, kérjük a Társulatot keresse meg. 
A vizimunkák megvalósítását megelőzően tervet készíteni szükséges. A tervezést viszont 
finanszírozni kell, ez ügyben is együttműködés szükséges. A társulati vizimunkák beruházása 
várhatóan 100 %-os támogatottságú lesz. 
 
Görgényi Imre IB. elnök: Megkérdezi a VIZIG részéről van-e hozzászólás. 
 
Erb Zsolt DDKÖVIZIG: 2011. november 29.-én bejártuk a 2011 évi támogatott munkák 
területét, amit jegyzőkönyvbe is rögzítettünk. A feladatok rendben elkészültek.  
 
Görgényi Imre IB. elnök: Megköszöni a Vizügyi Igazgatóság hozzászólását, megkérdezi van-
e más kérdés, észrevétel. Miután nem volt mindenkinek megköszöni a lelkiismeretes 
munkáját, a Felügyelő Bizottság elnökének, az IB. és FB tagjainak is. Mindenkinek kellemes 
karácsonyi ünnepeket és boldog új évet kíván. Megköszöni a hozzászólásokat és a 
megjelenést, az ülést bezárja. 
 
 

K.m.f. 
 

 
…………………………………. 

 Balázs Csabáné 
jegyzőkönyv vezető 

 
 
 
 

……………………………….                                                      …………………………….. 
           Berki Gyula                                                                                    Vér József. 
   jegyzőkönyv hitelesítő                                                                  jegyzőkönyv hitelesítő 


